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Tarayıcınız güncel değil

Cumhurbaşkanı canlı yayında soruları yanıtladı... Anketlere güvenim kalmadı

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, CNN TÜRK-Kanal D ortak yayınında Hande
Fırat ve Hakan Çelik'in sorularını yanıtladı...

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, CNN TÜRK-Kanal D ortak yayınında Hande Fırat ve Hakan Çelik'in sorularını
yanıtladı.

Erdoğan, canlı yayında dikkat çeken açıklamalarda bulundu. Erdoğan, anketlere güveninin kalmadığının altını çizerken,
"Benim artık bu anketlere falan güvenim kalmadı. Geçen seçimlerde gördük, yaşadık, doğru dürüst bir tanesi yakın
tutturuyor. Çoğu açık ara kaybetti" diye belirtti.

Erdoğan, "İstanbul'un da Türkiye'nin de değişik yerlerinde hepsinde buna benzer kaçak yapılaşmalar var. Bu kaçak
yapılaşmalar bizi tehdit ediyor. İstanbul'un deprem bölgelerinde bu sıkıntılar var. Buralar deprem bölgesi, buralarda
sıkıntılar var. Büyük depremde faturası ne olur belli değil. Ben bundan endişeliyim, korkuyorum" dedi.

Erdoğan ayrıca, ABD Başkanı Trump'ın kendisini davet ettiğini de belirtirken, "31 Mart'tan sonra belki benim bir Washington
ziyareti yapma durumum olabilir" diye ifade etti.

Öte yandan programda, Cumhurbaşkanlığı İletişim Başkanlığı tarafından hazırlanan terör videosu da yayınlandı. Video da
YPG ve PKK’nın arasındaki bağ hazırlanan görsellerle ve terör örgütünün diğer ülkelerde farklı isimlerle faaliyet
gösterdiğinin altı çizildi.

İşte hazırlanan o video:

"KORKUYORUM..."

23 Şubat Cumartesi 2019 23:12
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İşte Erdoğan'ın açıklamalarından satırbaşları:

- Benim aziz milletim, diyoruz ki bu ülkeye en ufak bir yatırımı olmayanların ideolojik formatlaması tuzağına düşmemeli.
Ankara'da, İstanbul'da, İzmir'de bize kimler ne kazandırdı? Biz bu yerel yönetimin bu açıdan çok önemli olduğunu
düşünüyoruz.

- Manifestodaki başlıkları anlıyorum, bunların tekrarında çok çok büyük faydalar var. Birinci sırada tabii şehir planları büyük
önem arz ediyor. Ne tür sıkıntılar çekiyorsak plansızlıktan çekiyoruz. Bundan böyle bizim yerel yönetim anlayışımızda uzun
vadeli ve kesinlikle hakkaniyete uygun şekilde planlar hazırlanacak. İkincisine gelince alt yapı ve ulaşım sorunları. 

- En son bir felaket yaşadık Kartal. 3 kat izin almış, 3 kat izni 8 kadar 10 kata çıkarmış. Bu tamamen kaçak yapılaşma.
İstanbul'un da Türkiye'nin de değişik yerlerinde hepsinde buna benzer kaçak yapılaşmalar var. Bu kaçak yapılaşmalar bizi
tehdit ediyor. İstanbul'un deprem bölgelerinde bu sıkıntılar var. Buralar deprem bölgesi, buralarda sıkıntılar var. Büyük
depremde faturası ne olur belli değil. Ben bundan endişeliyim, korkuyorum.

- Kentsel dönüşüm dedik çalışma başlattık. Kentsel dönüşümde biz burada oturanlara kiralarını verelim, kendileri hemen
kiraya geçsinler. Biz sonrasında burayı gönüllülük esasına göre yıkalım, TOKİ ile olmazsa müteahitler ile burada konutları
yapalım ve bu konutlara kendilerini oturtalım. Başka yerlerde TOKİ konutları var buyursunlar orada otursunlar. 

- Kentsel dönüşüm şehir güzelliğini de getirecek. Benzersiz şehirler anlayışı ile de tarihten gelen hikayelere uygun inşa
edelim. Bunu yaparsak daha güzellik katacak. 

- TOKİ'yi biz para kazanalım diye kurmadık...

- Bu atık sular meselesi. Bakın biz bu atık suların kesinlikle denize deşarj edilmemesi noktasında çok büyük uyarılar yaptık.
İzmir Körfez'de kokudan geçilmiyor. Ulaşımda biz ciddi manada sıkıntılar yaşıyoruz ama İstanbul'da bütün bu sıkıntılı
ulaşımı, gerek metroyla metrobüs anlayışı getirmek suretiyle toplu taşımacılığı öne çıkararak büyük oranda hallettik.

"KANDİL'E BOCA EDİYORLAR"

- Bugün Londra'da siz kalkıp da gidip her yere yerleşemezsiniz. Otomobilinizde giremezsiniz, Türkiye'de bu konuşulduğu
zaman farklı yerlere çekiliyor. Biz şimdi özellikle toplu taşıma kültürünü yaygınlaştıralım ki benim vatandaşım otomobille
her yere gitme anlayışı içinde olmasın. Şimdi buna bir örnek vereyim; mesela Marmaray. Milyonlarca insanı Üsküdar'dan
Sirkeci'ye geçirmiştir.

- 94 öncesi İstanbul yaşanır İstanbul değildi. Çöp, çukur, çamur. Çöp dağları vardı. Çukurlar vardı, çamurdan geçilmiyordu.
Ben bot giyip bağcılarda seçim kampanyası yaptım, Güngören'de seçim çalışması yaptım. Biz oradaki seçimleri de 5 ilçeyi
de bir arada kazandık. Ondan sonra oralar süratle değişmeye başladı.

- Biz geldiğimizde İstanbul'da doğalgazın girdiği ev sayısı 50 bindi. Ben belediye başkanlığını bıraktığımda 1 milyon 250 bin
eve doğalgazı verdik. Bu hava kirliliğinin azalmasını getirdi. Hava kirliliğinin en önemli sebebi kömürlerdi. O zaman
gazeteler maske dağıtıyordu.

- İstanbul'un 2050'ye kadar su ihtiyacı giderilmiş vaziyette. 

- Benim artık bu anketlere falan güvenim kalmadı. Geçen seçimlerde gördük, yaşadık, doğru dürüst bir tanesi yakın
tutturuyor. Çoğu açık ara kaybetti. Ankara'da tecrübe ve dürüstlük önem arz ediyor. Biz Ankara'ya çok önemli bir ismi aday
olarak koyduk.

- (Mansur Yavaş) Geçmişinde bu MHP'liymiş. Artık kimse onun geçmişine bakmıyor, bugününe bakıyor. Bugününe bakarak
değerlendirmesini yaptığı anda benim MHP'li kardeşlerim de ona kesinlikle oyunu vermeyecektir.

- Terörle ilişkisi olmayan seçim kazanmışsa, o insanlara adımımız olmaz. Ama terörle ilişkisi seçim öncesi tespit
edilememişse, daha sonra tespit edilirse onu orada tutmayız. Bunu ben değil yasalar söylüyor. Devletten aldığı parayı
Kandil'e boca ediyorlar. Biz bu milletin parasını yatırım yapsınlar diye ödüyoruz. 

- Tabi ki kayyumlar atanabilir. Bu kanunun, hukukun verdiği bir haktır. Biz halkımızı zulme teslim edemeyiz.

- Yerelde beka olmayınca genelde de olmaz.

- Zillet İttifakı kendi içinde koltuk kavgasında. Bizim böyle bir derdimiz yok.

- Kayyum atamalarında geç kaldık biz geç. Daha zamanlı bu atamaları yapsaydık, Güneydoğu bugün çok daha farklı bir
yerde olurdu. Artık mızrak çuvala sığmıyor. Bu ülkeyi bölmek isteyenlerle yapılan ittifakı ne tarih ne millet affetmeyecektir.

- HDP, Güneydoğu'da aday gösteriyor. Onun aday gösterdiği yerde CHP, İYİ Parti aday gösteriyor mu? İYİ Parti'nin aday
gösterdiği yerde HDP, CHP aday gösteriyor mu?

- İzmir aynı durumda. Mersin'de Adana'da durumlar aynı. Birinin olduğu yerde bir diğeri yok. Bazı yerlerde hesap şaşırması
oluyor, buna girmedikleri oluyor. Olay çok daha ileri gidiyor. Pensilvanya'nın talimatları, Kandil'in talimatları var.
'Güneydoğu'da Doğu'da kendi adaylarımızı destekleyeceğiz ama Batı'da AK Parti'nin MHP'nin kazanmaması için biz aday



göstermeyeceğiz' diye çok açık net kendi ekranlarından da bunu dinledik.

- Bu tür şeylerde Kandil de Pensilvanya da iletişim ağları kesilmiş değil. Yeri geliyor Pensilvanya bunlarla koordine vaziyette.
Bunların siyaset etme anlayışını etkiliyor. Aynı şekilde Kandil'de verdiği mesaj ve isimlerle bunları etkiliyor. Nerede aday
çıkaracağız, çıkarmayacağız bunu belirleme noktasında kalıyor. 

- Tutarı hiç olmayan 'kontrollü bir darbe girişimidir' diyor. Bu kontrollü bir darbe girişimi ise senin 7 Ağustos'ta Yenikapı'da
ne işin var? Neden geldin? Seni o kadar sıkıştırdılar ki Yenikapı'ya geldin. Gece 01.15'te Atatürk Havalimanı'na iniyorum sen
ise 23.15'te iniyorsun, FETÖ kontrolündeki tanklar içinden geçip Bakırköy'e gidiyorsun. 

- Bay Kemal'in kullandığı bu sözü, FETÖ elebaşısı da aynı sözü kullandı. 16 Temmuz'da 'kontrollü darbe' dedi, orada kendisi
açığa çıktı. Bunu ilk önce FETÖ kullandı daha sonra da o kullandı. Bay Kemal kendini bununla güvence altına almak istedi
ama alamadı. Havalimanından kaçışı görüntülendi. Bay Kemal neden FETÖ ile aynı ifadeleri kullanıyor? Çok ciddi açıkları
var. Tüm hayatı yalan ve iftira üzerine kurulu olduğu için bunlardan kurtulamıyor. 

- Şunu çok açık net söylemem lazım. Tabii bundan özellikle zincir marketler rahatsız oluyor. Biz nereden bu işe girdik.
Patates, soğan, patlıcan... Buralardan bir işe girdik. Baktık ki patatesler, soğanlar depolanıyor. Benim vatandaşım maalesef
üreticiden 2- 3 TL'ye alınıyor. Benim vatandaşıma geldiğinde 8- 9 - 10 TL'ye geliyor. Zincir marketlerde bunun daha ileri
seviyede olduğunu söylediler. Ben özel olarak bazı arkadaşlarımı gönderdim. Biz AK Parti belediyelerle bu işe girelim,
hemen süratle çadırları kuralım. Bu çadırlarda biz vatandaşa hemen bu adımı atalım dedik. Bu adımı attık, bir anda fiyatlar
yüzde 50 düştü. Fiyatlar düştükten sonra bu dediğiniz gündeme geldi. Buradaki ürünleri çoğaltamaz mıyız? 31 Mart'a kadar
bu süreci devam ettireceğiz.

- Zincir marketler neden rahatsız oluyor? Biz vatandaşımızın günlük temin etmek zorunda kaldıklarını temin ediyoruz. Et -
kıymada da siz aynı oyunları oynadınız. Biz sonra ithale girince fiyatlar düştü. Biz bu zulme ortak mı olacağız? Biz
devletsek bu zulmü ortadan kaldıracağız. Biz o zaman 81 vilayette tanzim satışları oluştururuz. 

"TRUMP AMERİKA'YA DAVET ETTİ"

- İç pazarı tekrar hareketlendirmek için BDDK kredi kartları ile ilgili bir açıklaması oldu. Taksit sınırında vadenin uzatılması
konusunda açıklaması oldu. Bu ciddi manada tüketiciyi rahatlatacaktır.

- Yani açıklamada da anladığınız gibi, aramızdaki bugüne kadar da sayın Trump ile ikili görüşmelerimiz olumlu geçer,
olumlu geçmektedir. İş Suriye konusuna gelince olumlu bir görüşme yaptık diyebilirim. Savunma Bakanımız
Washington’daydı. O da görüşmelerini yaptı. Bu görüşmeler ile birlikte iş daha iyi noktaya gelecek. Net bilgileri Sayın
Bakan'dan alacağım. 75 milyar dolar hedefimiz de çok çok önemliydi. Patriotlar meselesi... "Sizin döneminizin değil Obama
döneminin getirdiği neticedir. O zaman biz talep ettik. Obama Kongre'den bunu halledebilseydi bu noktaya gelmeyecektik."
Kendisi de bana 'çok haklısınız' dedi.

- Trump, Amerika'ya davet etti. Önce 'ben sizi bekliyorum' dedim. Tabii öbür tarafta bizim Rusya Federasyonu ile olan
ilişkiler olumlu bir şekilde devam ediyor. 

- Çok önem verdikleri bir ismi Türkiye'ye Büyükelçi olarak atadılar. 1-2 hafta içinde göreve başlayacak. 

- Kendisiyle konuştuğumda, 'çok önemli bir büyükelçimi gönderiyorum' dedi. Anlık adımları atma imkanımız olacak.

- 31 Mart'tan sonra belki ben bir Washington ziyareti yapma durumum olabilir. Belki kendisi Türkiye'ye ziyarette bulunabilir.
Bu konular bizim için önem arzediyor. 75 milyar dolarlık ticaret hacmine ulaşmamız, Rusya ile 100 milyar dolar hedefimiz
sıradan olaylar değil. Bu adımları atarak iyi bir konuma geleceğiz.



- Güvenli bölge konusunu Sayın Trump ile olayı belli bir noktaya taşıdık. Güvenli bölgeyi bizim stratejik anlayışımız dışına
taşınırsa bunu kabul etmemiz mümkün değil. Benim sınırım. Kontrolün bizde olması gerekir. Havan topu, füze ilk olarak
benim ülkeme geliyor. Yoksa benim ülkeme füze düştükten sonra tedbir alınmaz. Yoksa yerinde bunu imha etmek
durumundayız. Bunun için de güvenli bölge diyoruz.

- Asla buna müsaade etmeyeceğimizi tüm liderlere, gerek Soçi'de gerek Astana'da gerek ikili görüşmelerde
söyledik. Suriye'deki varlığımızı meşru kılıyor.

- Defaatle bunu söylememize rağmen özellikle ABD'den 23 bin TIR ve kamyon Suriye'nin kuzeyine mühimmat, araç- gereç
nasıl izah edilecek? PKK'nın yan kuruluşları olan PYD-YPG onlara geliyor. Sürekli bu takviye devam ediyor. Kendilerine bunu
söylediğimizde 'seri numaraları bizde var, iş bitince geri alacağız' deniyor. Bunlar alınmadığı gibi mücadelelerde bunlar
bizim de elimize geçti. Birçoğu da satılıyor. Suriye'de bu silahlar satılmaya başlandı. Birçok araç gereç var. Şimdi bundan
sonraki süreçte bu iş nereye varır bu ayrı konu. DEAŞ birçok silahı buralardan alıyor. DEAŞ artık bu bölgede bitiyor.
Temennim o ki silah desteği kadar bir şey de siyasi destektir. Biz şimdi diyoruz ki "Siz bizim stratejik müttefikimizsiniz.
Dayanışmamızı sürdürelim ki, askerinizi madem çekiyorsunuz, doğacak boşluğa YPG-PYD teröristleri girmesin.

- Burayı şimdi o teröristler doldurmuş vaziyette. Sayın Obama da aynı şekilde söz vermişti. 'Bırakmayız' demişti. Trump
döneminde de aynısı oldu. Pompeo 90 gün içinde boşalacak dendi, kaç 90 gün geçti. Boşaldı boşalacak deniyor. Yol
haritasının hayata geçirilmesi süratle tamamlanmalı. Belli bir süre bekleriz, oldu olmadı. Bir gece ansızın gelebiliriz.

- İdlib konusunda görüşmeler sürüyor. Görüşmeler liderlerin altındaki ekip ya da ekipler tarafından sürekli sürüyor. İdlib
hayati bir yer. 300-400 bin kişinin gideceği tek yer var; Türkiye.

- Madem ki biz dayanışma halindeyiz, o halde Rusya-Türkiye-İran olarak burada sukunetin sağlanması lazım. İdlib'in iç
çevresinde bizim kulelerimiz, dışı içi Rusya oluşturuyor. Bu kuşak sukuneti sağlamaya devam etmesini istiyoruz. Burada da
teröre karşı duruşumuz devam ediyor. Asla Rusya'yı rahatsız edecek bir konuma bunu vardırmamak gerekiyor. Aynı şekilde
biz de rahatsız etmemeli. ,

- Tarih vermeyeyim de... Yakın. Seçim sonrasına kalır. Savunma Bakanımız yurt dışında. O da gelecek. Yarın Meclis
Başkanlığı seçimi var. O turlar bitince, yarın 17.00 gibi biter diye düşünüyoruz. Sayın Bahçeli zaten bu noktada açıklamasını
yaptılar. Biz de gerekli çalışmalarımızı yaptık. 

- Sigara düzenlemesiyle ilgili biz ailece bir tavır koyduk. Büyük kızım Yeşilay'ın içinde. Kurumsal olarak çalışmalar yürüyor.
Yeni düzenlemeler de gelecek. Ben bireysel olarak üzerime düşeni yapıyorum. Arkadaşlarınızın cebinden paketi alın, imza
atın.

- Mısır'da bizim irtibatlarımız niye kesildi? Niye görüşmüyoruz? Burada bazı şeyleri açık ve net bir şekilde ifade etmek
gerekir: Dünyada darbecilere karşı olduklarını söyleyenler Mursi'yi darbe ile indirenlere karşı bir tavır içine girdiler mi? Aynı
şekilde bunlar 15 Temmuz Darbe Girişimi'nin arkasındaydı bu ülkeler. Yüzde 52 ile Mursi ile iktidara geldi. Ama hala içeride.
Batılı ülkeler hala darbecileri desteklemeye devam ediyorlar. Bu bir defa insanlık suçudur. Sisi göreve geldiğinden bu yana
42 kişiyi idam ettiler. Ve en son 9 genci idam ettiler. Şimdi bu yenilir yutulur bir lokma değildir. Uluslararası Af Örgütü
hareket etti ama netice alamadı. Bize cezaevinde olduğunda kıyamet koparıyorlar.

- Geçen sabah 9 genç idam edildi. Nerede batı? Sesini duyuyor musunuz? Bir gencin ifadesi ki bu çok dokunaklıydı: Eğer
bana verilen elektrik sana verilseydi Enver Sedatlar'ı sen çoktan idam ederdin diyor. Bana verilen elektrik Mısır'ı 50 yıl
aydınlatırdı diyor. Bu nasıl bir işkencedir? Ondan sonra sen böyle konuştun böyle söyledin!

- Tayyip Erdoğan neden Sisi ile görüşmüyor diyorlar aracı oluyorlar... Ben böyle bir kişiyle görüşmem. Bir kere içerideki
bütün mahkumları genel afla serbest bırakmalıdır. Görüşenler de şunu bilmelidir ki; onlar da tarihte farklı bir şekilde
değerlendirilecektir.

- Biz şimdi tabii herhangi bir işi yarışa sokmamızın gereği yok dedik. Milletvekili arkadaşlarımızın çoğunluğuyla bir görüşme
yapıldı. Görüşmeden sonra böyle bir durum ortaya çıktı. Böyle bir durum ortaya çıkınca tek bir isimle seçime gidelim dedik.
O da adaylığa müracatını yaptı. Burada zaten başkanvekili olarak Meclis'te görev yapan Mustafa Şentop arkadaşımızı, bu
işi en uygun layık olan arkadaşımızdır dedik. İnşallah yarın adayımız olarak çıkacak. Sağ olsun Bahçeli desteklerini
açıkladılar. Sayın Şentop diğer partileri de ziyaret edeceğini söyledi. Samimi bir havada Meclis süratle kararını verirse yarın
en geç 5'te oylama bitmiş olur diye düşünüyorum.
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